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-PROJEKT - 

PROTOKÓŁ NR XLIII/14                                 

SESJI RADY GMINY KOBIERZYCE 

Z DNIA 22 sierpnia 2014 ROKU 

XLIII Sesję Rady Gminy otworzył o godz.9.00  przewodniczący Rady Gminy - p. Czesław Czerwiec. 

Przywitał radnych i przybyłych gości.  

Obecni na posiedzeniu byli:  

Radni Gminy Kobierzyce 

Wójt Gminy-Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć 

Skarbnik Gminy – Maria Prodeus 

Sekretarz Gminy – Maria Wilk 

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz /Kancelaria Casus Iuris/ 

Grzegorz Maszka- główny specjalista ds. architektury i budownictwa 

 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec stwierdził, iż Rada jest władna do podejmowania 

uchwał. 

 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: 

Czy są uwagi, wnioski do porządku obrad?  

 

Kto jest za przyjęciem zaproponowanego przed chwilą porządku obrad? 

Za – jednogłośnie 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto i wygląda on następująco: 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XLIII Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLII Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2014 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Kobierzycach. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/451/ 09 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 22 października 2009r. w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Kobierzyce na lata 2009 – 2014r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za świadczenia udzielane przez przedszkola 

publiczne oraz inne formy wychowania przedszkolnego prowadzone przez Gminę Kobierzyce. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadania własnego Gminy 

Kobierzyce w zakresie sprzyjania rozwojowi sportu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz wysokości 

stypendiów sportowych dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków dla Rzymsko- Katolickiej 

Parafii pod wezwaniem Św. Andrzeja Apostoła w Bielanach Wrocławskich. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków dla Parafii Rzymsko- 

Katolickiej pod wezwaniem Wniebowzięcia Najświętszej Marii Panny w Tyńcu Małym. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia na czas 

oznaczony powyżej 3 lat działki nr 127/1 w Bielanach Wrocławskich. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia na czas 

oznaczony do 3 lat lokalu użytkowego przy ul. Kłodzkiej 4F w Bielanach Wrocławskich. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat /NZOZ Ortodent/. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w użyczenie lokalu użytkowego 

położonego przy ul. Wrocławskiej 35 w Domasławiu na rzecz Gminnego Centrum Kultury i 

Sportu w Kobierzycach na czas nieoznaczony. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru północno-zachodniej części Regionalnej Strefy Rozwoju Przedsiębiorczości "Węzeł 

Bielański" położonej w obrębie Bielany Wrocławskie.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru przy ul. Rzemieślniczej i Poprzecznej w północno-środkowej części wsi Kobierzyce.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Biskupice Podgórne.  

22. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Małuszów.  

23. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Tyniec Mały.  
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24. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru przy ul. Kłodzkiej w południowo-środkowej części wsi Bielany Wrocławskie.  

25. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego z dnia 23 lipca 

2014r. na stwierdzenie nieważności części ustaleń uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr 

XXXVII/554/14 z dnia 24 stycznia 2014r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Szczepankowice. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego z dnia 25 lipca 

2014r. na stwierdzenie nieważności części ustaleń uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr 

XXXVII/553/14 z dnia 24 stycznia 2014r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Solna. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego z dnia 31 lipca 

2014r. na stwierdzenie nieważności części ustaleń uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr 

XL/583/14 z dnia 8 maja 2014r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Królikowice. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Wrocławskiej w północno-

zachodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 

29. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego środkowo-zachodniej części obrębu Magnice oraz części 

obrębów Domasław i Chrzanów. 

30. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Polnej w północno-środkowej 

części wsi Owsianka, w obrębie Owsianka-Bąki. 

31. Interpelacje radnych. 

32. Zapytania radnych i sołtysów. 

33. Wnioski i sprawy różne.  

34. Zakończenie obrad.                                                                               

                                                                       

Ad.3. 

Przyjęcie protokołu z XLII Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Czy ktoś z Państwa ma uwagi do protokołu z 

poprzedniej sesji? 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto jest za przyjęciem protokołu z XLII Sesji 

Rady Gminy? 

Za- 12 osób 

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad.4. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec przedstawił informacje o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Poinformował o terminie kolejnej sesji – 26.09.14 r. oraz 

przypomniał radnym o obowiązku składania oświadczeń majątkowych w związku z zakończeniem 

kadencji. 

 

Ad.5. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: przedstawił sprawozdanie z bieżącej działalności.  

Słyszałem uwagi na komisji o sprzedaży działki, to nie ja sprzedałem a teraz musimy kupić za duże 

pieniądze. Oczekuję sprostowania na pani stronie /do radnej Ziomek/ w sprawie asfaltu w Bielanach 

Wrocławskich na ul. Przestrzennej. Gmina zapłaciła za 2 nakładki po 4 cm. 

Radna Ziomek: Pokazaliście państwo drugą warstwę i sprostowanie będzie na stronie, tylko proszę 

powiedzieć kto i w jaki sposób pilnował, że jedna warstwa asfaltu się rozjeżdża i po paru miesiącach 

użytkowania są takie rozstępy w tym asfalcie? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Rozstępy są na odcinku 20 m, droga ma gwarancję 3 

lata więc jeśli cokolwiek będzie się działo to inwestor będzie zobowiązany do wykonania tego we 

właściwej technologii. 

 

Ad.6. 

p. Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Radna Smaga: Komisja Budżetowa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

Radna Kasprzyk: 900 tys. zł – kwota jest pewna? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Tak. 

Radna Kasprzyk: 120 000 zł kwota na dotację celową – upowszechnianie sportu. Wracamy do 

poprzedniego systemu, czego konsekwencją są kolejne uchwały. Rozumiem, że dotyczy to większych 

klubów? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Dotyczy to dwóch klubów. 

Radna Kasprzyk: Skoro wrócimy do poprzedniej formy to będzie ogłoszony konkurs? 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Zależy na jakiej podstawie są uchwalone. 

Radna Kasprzyk: Czy będzie konkurs czy na podstawie kwitów? 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Na podstawie kwitów. 

 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLIII/626/14 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2014 rok 
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Ad.7. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Radna Smaga: Komisja Budżetowa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  /wyszedł radny Kmiecik/ z 15 członków 

ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLIII/627/14  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

 

Ad.8. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych / wrócił pan Kmiecik/ z 15 członków ustawowego 

składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLIII/628/14  w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Kobierzycach. 

 

Ad.9. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Kasprzyk: Pytałam o zasób mieszkaniowy w Kobierzycach na ulicy Witosa. Myślę, że też 

byłaby taka opcja sprzedaży. Czy nie lepiej było by te mieszkania sprzedać? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Jesteśmy otwarci. Kwestia do rozważenia. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Była już podobna sytuacja, że podjęliśmy działania 

dotyczące sprzedaży a mieszkańcy zrezygnowali. Budynki w centrum ładnie wyglądają, nie wiadomo 

jak będzie po sprzedaży. 

Radna Kasprzyk: Mam propozycję, żeby mieszkańcom oficjalnie zaproponować na ulicy Witosa 

oraz na ulicy Sportowej sprzedaż mieszkań. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Na Witosa to jest centrum Kobierzyc, będzie problem z 

wizytówką Kobierzyc. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Mają wyremontowane to po co mają wykupić? 

Nie wykupią. 
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Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLIII/629/14  w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/451/ 09 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 22 października 2009r. w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Kobierzyce na lata 2009 – 2014r 

 

Ad.10. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Smaga: Komisja Budżetowa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”, przy 1 osobie nie biorącej udziału w głosowaniu i 1 osobie wstrzymującej 

się od głosu  podjęła uchwałę  

nr XLIII/630/14  w sprawie ustalenia opłaty za świadczenia udzielane przez przedszkola 

publiczne oraz inne formy wychowania przedszkolnego prowadzone przez Gminę Kobierzyce 

 

Ad.11. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Raś: Paragraf 7 mówi tak: Podmioty uprawnione do ubiegania się o uzyskanie dotacji składają 

do Wójta Gminy Kobierzyce pisemny wniosek o przyznanie dotacji na realizację celu określonego w § 

3 w terminie do dnia 30 września roku poprzedzającego rok udzielenia dotacji, wymóg ten nie dotyczy 

dotacji udzielanych w roku 2014.  Jak wiemy sezony sportowe rozpoczynają się w połowie roku i 

kończą się w połowie roku tak, że klubom trudno jest powiedzieć w jakiej klasie rozgrywkowej będą 

grali. Mam pytanie - czy jest możliwość zmian dotacji dla klubów w połowie roku? 

Sekretarz Gminy Maria Wilk: Składanie wniosków związane jest z budżetem natomiast rok 2014 

wynika z tego, ze dopiero tą uchwałę wprowadzamy w tym roku. 

Radna Kasprzyk: W uchwale jest zapis o komisji. Czy ta komisja jest już ustalona? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Nie ma jeszcze komisji. 

 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 
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13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

 

nr XLIII/631/14  w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadania własnego Gminy 

Kobierzyce w zakresie sprzyjania rozwojowi sportu. 

 

Ad.12. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Inwestycja w sport daje efekty. 4 zawodników 

wyjechało na zawody do Japonii. 

Radny Kmiecik: Czy to jest lista zamknięta? 

Sekretarz Gminy Maria Wilk: Jeżeli pojawi się ktoś to będzie można dokonać zmian. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  /wyszła radna Ziomek/ z 15 członków ustawowego 

składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLIII/632/14  w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz wysokości 

stypendiów sportowych dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe. 

 

Ad.13. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Smaga: Komisja Budżetowa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLIII/633/14  w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków dla Rzymsko- Katolickiej 

Parafii pod wezwaniem Św. Andrzeja Apostoła w Bielanach Wrocławskich. 

 

Ad.14. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Smaga: Komisja Budżetowa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 
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Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę  

 

nr XLIII/634/14  w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków dla Parafii Rzymsko- 

Katolickiej pod wezwaniem Wniebowzięcia Najświętszej Marii Panny w Tyńcu Małym. 

 

Ad.15. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLIII/635/14  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia na czas 

oznaczony powyżej 3 lat działki nr 127/1 w Bielanach Wrocławskich. 

 

Ad.16. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych /wróciła radna Ziomek/  z 15 członków ustawowego 

składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLIII/636/14  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia na czas 

oznaczony do 3 lat lokalu użytkowego przy ul. Kłodzkiej 4F w Bielanach Wrocławskich. 

 

Ad.17. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 
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Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz ze 

zmianami: „Powyższy lokal przeznaczony jest na świadczenie usług ogólnostomatologicznych dla 

dorosłych oraz dla dzieci i młodzieży do 18 roku życia w ramach kontraktu z NFZ”. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec odczytał poprawną wersję projektu uchwały. 

Radna Kasprzyk: To jest w obiekcie wielofunkcyjnym? Czy tam są jakieś bezpłatne zabiegi, 

przeglądy dla dzieci? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Trzeba to sprawdzić. 

Radna Smaga: To jest gabinet ogólnodostępny. Nie widziałam tam wycieczek na przeglądy zębów. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLIII/637/14  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat /NZOZ Ortodent/. 

 

Ad.18. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLIII/638/14  w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w użyczenie lokalu użytkowego 

położonego przy ul. Wrocławskiej 35 w Domasławiu na rzecz Gminnego Centrum Kultury i 

Sportu w Kobierzycach na czas nieoznaczony. 

 

Ad.19. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13głosami „za”  podjęła uchwałę  
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nr XLIII/639/14  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru północno-zachodniej części Regionalnej Strefy Rozwoju Przedsiębiorczości "Węzeł 

Bielański" położonej w obrębie Bielany Wrocławskie. 

 

 

Ad.20. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Ziomek:  Jaka jest wielkość działki? 

p. Maszka: Ok. 3 arów. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLIII/640/14  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru przy ul. Rzemieślniczej i Poprzecznej w północno-środkowej części wsi Kobierzyce. 

 

Ad.21. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLIII/641/14 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Biskupice Podgórne. 

Ad.22. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 
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13głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLIII/642/14  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Małuszów. 

Ad.23. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLIII/643/14  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Tyniec Mały. 

 

Ad.24. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLIII/644/14  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru przy ul. Kłodzkiej w południowo-środkowej części wsi Bielany Wrocławskie. 

 

Ad.25. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za” przy 1 osobie nie biorącej udziału w głosowaniu  podjęła uchwałę  

nr XLIII/645/14  w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego z dnia 23 lipca 

2014r. na stwierdzenie nieważności części ustaleń uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr 
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XXXVII/554/14 z dnia 24 stycznia 2014r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Szczepankowice. 

 

Ad.26. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Stadnik: W jaki sposób informuje pan inwestora o zmianach? 

p. Maszka: W wypisie i wyrysie nie możemy innych rzeczy informować. Na etapie 

budowy/planowania/ ma się architekta. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Czy wydane pozwolenie na budowę jest prawomocne 

po zmianach? 

Mecenas Kwaśniewicz: Takie rzeczy zdarzają się rzadko, ale jak coś się wydarzy to prawo nie działa 

wstecz. 

p. Maszka: Zapis urbanistyczny ma na celu scalenie. 

Radny Rytelewski: Skoro prawo nie działa wstecz to po co są skargi? 

Mecenas Kwaśniewicz: Są to rozbieżności. Jest to uprawnienie wojewody. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za” przy 1 osobie nie biorącej udziału w głosowaniu  podjęła uchwałę  

nr XLIII/646/14  w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego z dnia 25 lipca 

2014r. na stwierdzenie nieważności części ustaleń uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr 

XXXVII/553/14 z dnia 24 stycznia 2014r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Solna. 

Ad.27. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych /radna Ziomek opuściła salę obrad/ z 15 członków 

ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XLIII/647/14  w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego z dnia 31 lipca 

2014r. na stwierdzenie nieważności części ustaleń uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr 
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XL/583/14 z dnia 8 maja 2014r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Królikowice. 

 

Ad.28. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Lidl jest nieaktualny. 

 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XLIII/648/14  w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Wrocławskiej w północno-

zachodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 

 

Ad.29. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Smaga: Odlesienie to jak się pojawi inwestor? 

p. Maszka: Odlesienie jest osobna procedurą. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za” przy 1 osobie wstrzymującej się od głosu  podjęła uchwałę  

nr XLIII/649/14  w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego środkowo-zachodniej części obrębu Magnice oraz części 

obrębów Domasław i Chrzanów. 

Ad.30. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowanie: 
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Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XLIII/650/14  w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Polnej w północno-środkowej 

części wsi Owsianka, w obrębie Owsianka-Bąki. 

 

Ad.31. 

Brak. 

 

Ad.32. 

Brak. 

 

Ad.33. 

Radny Muraczewski Z.: Ulica Sadownicza, miała tam być droga robiona do końca, teraz okazuje się,  

że będzie robiona do sadu. 

Radna Regulska: Będzie to samo, co z ulicą Widok. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Sprawdzę, jeżeli jesteśmy w stanie finansowo zrobić to zrobimy. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Mam wniosek na następną sesję -  proszę 

przygotować informację, ile km dróg zrobiono w Bielanach. Ciągle słyszę o Bielanach. 

Radny Muraczewski Z.: W Bielanach są robione drogi gminne a w Wysokiej jakie są robione drogi? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Sprawdzimy Sadowniczą. W każdej miejscowości w danym roku nie 

jest powiedziane, że musi być coś zrobione. 

Radny Stadnik: Jest jakiś plan wykonania dróg. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Problem jest taki, że musimy zrobić jeszcze dużo dróg. Myślę, że 

jeżeli są pieniądze to wykonamy ten odcinek. 

 

Ad.34. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Czesław Czerwiec: Zamykam XLIII Sesję Rady Gminy. 

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20140822 

 

Protokołowała:                                                                                           Przewodniczący Rady Gminy  

Kamila Izraelska                                                                                                  Czesław Czerwiec 

 


